
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 6. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 547
Ministeren bedes redegøre for, hvorvidt der er adgang til 100 pct. bæredygtig
import af foder til den danske svineproduktion, herunder de økonomiske kon-
sekvenser af en sådan ændring. Desuden bedes ministeren redegøre for,
hvorvidt det er muligt på verdensplan at opretholde mængden af foder til svi-
neproduktion i tilfælde af, at den samlede verdensproduktion skal foregå mil-
jømæssigt bæredygtigt

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Charlotte Dyremose (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på kfchdy@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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